



每月快訊 *Monthly Newsletter*

秋季刊 | 八月 2018

Term: Fall | Aug 2018

行事曆/Calendar

08/19 開學典禮/語文課
Opening Ceremony/Class

08/26 語文課 Class

09/02 不上課(勞工日)
No Class (Labor Day)

09/09 語文課 Class

09/16 語文課 Class

09/23 段考 (9/24 中秋節)
Test/ Autumn Festival

9/30 語文課 Class

校長的部落格/Principal's Blog

歡迎所有福遍中文學校的舊雨新知！感謝您讓您的孩子來到我們的中文學校。今年我們做了一些改變。最重要的改變是上課時間的變動。我們的上課時間是下午 1:30 到 3:30。我們將使用這額外的 15 分鐘來上一門團體課。“品格教育”是我們今年團體課用來教導學生的材料。我們每個月都會教學生一個好的品格。這個學期我們將注重以下四個品格—專注，順服，誠實和感恩。我們希望我們的學生將他們學到的知識應用到日常生活中，並希望這對他們的一生有所幫助。我們鼓勵他們每週在家裡練習他們學到的東西，我們需要你的支持。提前謝謝你的配合，更多細節將會再發給學生。

重要事項/Important

*請只要帶足夠的學校用品，但請盡量不要帶玩具。或者，上課的時候，所有的玩具都需要留在背包裡。

*please bring just enough school supply to the class, but please try not to bring toys. Or, all toys need to stay in the backpack during the class time.

*開學的的第一天，您可以向前台查詢您孩子的班級及課室

*You can check with front desk to find out your child's class room on the first day of school.

Welcome if you are new with us. And welcome back for the rest of our families!!! Thank you for trusting us with your child(ren). This year we made some changes. The most important change is the time. We will meet from **1:30 to 3:30 pm**. We will use the extra 15 mins for our group class. “Character First” is the material we will use to teacher our students this year. We will go over ONE important character each month. This semester the good characters we will go over are attentiveness, obedience, truthfulness, and gratefulness. We want our students to apply what they've learned in their daily life and hope this will be useful to them. We will encourage them to practice what they learn at home each week, and we need your support on this. Thank you in advance and more details will fellow.

福遍中國教會中文學校 FORT BEND COMMUNITY CHURCH CHINESE SCHOOL
7707 Highway 6 S. Missouri City, TX 77459
Email: chineseschool@fbcchome.org